
 BR.0012.5.22.2016

RADA MIASTA GRAJEWO
VII. Kadencja
2014 – 2018

PROTOKÓŁ NR 22/16 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  listopad 2016 r.



Protokół Nr 22/16 z dnia  29 listopada 2016 roku

z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,

Zdrowia    i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji Gospodarki

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady

Miasta  Grajewo,  odbytego  w dniu  29  listopada  2016 roku. Miejsce  posiedzenia   -  sala

konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo). 

Posiedzeniu przewodniczył- Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji   Gospodarki

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego    Rady

Miasta Grajewo.

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 12.40

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 19

Nieobecny Andrzej Mścichowski ( nieusprawiedliwiona nieobecność)

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Cebeliński Tomasz

4. Chełmińska Scholastyka

5. Chiliński Ryszard

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

7. Dembiński Wiesław Janusz

8.  Fadrowski Zbigniew

9. Fidura Jerzy



10.Formejster Wojciech Szczepan

11.Grabowska Wioleta

12. Maleszewski Wojciech Dariusz

 13. Niewiarowski Andrzej

 14. Opara Anna

 15. Paszkowski Tomasz

 16.Podlaski Kazimierz

 17.Purwin Daniel

 18.Stefańska Monika

 19.Stuchła Marcin

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.  Informacja  na temat realizacji  zadań wynikających z przyjętego Miejskiego Programu

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii

(informacja z działalności Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”).

4. Informacja na temat przygotowania miasta do akcji zimowej.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  z  dotychczasowymi

dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017

rok; 

c) przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego

i o wolontariacie na 2017 rok;

d)  przedłużenia  czasu  obowiązywania  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę

i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie miasta Grajewo na okres od 1.01.2017 r. do



31.03.2017 r.;

e) upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego

Infrastruktura  i  Środowisko  oraz  przyjęcia  do  realizacji  przedsięwzięcia  pn.  „Rozbudowa

i  przebudowa  miejskiej  oczyszczalni  ścieków  wraz  z  rozbudową  kanalizacji  sanitarnej

w Grajewie”; 

f) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego; 

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

h) określenia wzoru deklaracji i informacji podatkowych; 

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026;

j) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

7. Wolne wnioski i informacje.

8. Zamknięcie posiedzenia.

ad 1.

Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącego obrad:

pana Andrzeja Niewiarowskiego-  Przewodniczącego Komisji  Gospodarki...…..RM.

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe

osoby. Stwierdził, że na stan 20 członków trzech Komisji, aktualnie w posiedzeniu bierze

udział 19 radnych, co stanowi  o prawomocności obrad. 

ad 2. /  Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Poprzez  odczytanie  przedstawił  ustalony  porządek  obrad  Komisji.  Następnie  zwrócił  się

z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, w celu wniesienia uwag, czy też

zaproponowania zmian?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Zawnioskował  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  dodatkowy  punkt  dot.  zaopiniowania



projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dot. budowy drogi ekspresowej S-16 Ełk-

Grajewo-Mońki-Knyszyn, po czym omówił przesłanki dla przyjęcia tego dokumentu. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń w/w wniosek poddał pod głosowanie, proponując jego

rozpatrzenie w pkt „5” podpunkt „k”.

 Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję o rozszerzeniu pkt

5 o ppkt „k”  -   zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia

stanowiska dot. budowy drogi ekspresowej S-16 Ełk-Grajewo-Mońki-Knyszyn.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.)

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły porządek obrad Komisji przy

uwzględnieniu w/w poprawki.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.)

Porządek posiedzenia - po zmianach:

      W konsekwencji wprowadzonych zmian kolejne podpunkty porządku obrad otrzymały

inną numerację.

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.  Informacja  na temat realizacji  zadań wynikających z przyjętego Miejskiego Programu

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii

(informacja z działalności Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”).

4. Informacja na temat przygotowania miasta do akcji zimowej.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  z  dotychczasowymi

dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017

rok; 

c) przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i

o wolontariacie na 2017 rok;

d)  przedłużenia  czasu  obowiązywania  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę

i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie miasta Grajewo na okres od 1.01.2017 r. do



31.03.2017 r.;

e) upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego

Infrastruktura  i  Środowisko  oraz  przyjęcia  do  realizacji  przedsięwzięcia  pn.  „Rozbudowa

i  przebudowa  miejskiej  oczyszczalni  ścieków  wraz  z  rozbudową  kanalizacji  sanitarnej

w Grajewie”; 

f) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego; 

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

 h) określenia wzoru deklaracji i informacji podatkowych; 

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026;

j) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok,

k)  przyjęcia stanowiska dot. budowy drogi ekspresowej S-16 Ełk-Grajewo-Mońki-Knyszyn,

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

7. Wolne wnioski i informacje.

8. Zamknięcie posiedzenia.

ad 3   /Informacja na temat realizacji zadań wynikających z przyjętego Miejskiego

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania  Narkomanii  (informacja  z  działalności  Grajewskiego  Klubu

„Zdrowie i Trzeźwość”/.

/ Informacja GK „ Z.i T. stanowi Zał. Nr 4 do prot./

/ Informacja MkdsRPA  stanowi Zał. Nr 5 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty…..RM

- referują:   pan Waldemar Wieczorek Kierownik GK „Z.T.” oraz pani Barbara Kochanowska

Pełnomocnik Burmistrza ds Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Powitał  sprawozdawców,  po  czym  głos  oddał  pierwszemu  z  nich  Panu  Waldemarowi

Wieczorkowi kierownikowi Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”.

Pan Waldemar Wieczorek- Kierownik Klubu „Z.iT.”

Pokrótce omówił działalność Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość” w Grajewie za okres

styczeń – listopad 2016r.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad



Zwrócił  się z zapytaniem, czy Program 500+ przełożył się na większe spożycie napojów

alkoholowych?

Pan Waldemar Wieczorek- Kierownik Klubu „Z.iT.”

Odpowiedział, że nastąpił niewielki wzrost.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Zwróciła  się  z  zapytaniem  o  potrzeby  kadrowe  w  Świetlicy  Środowiskowej  przy  Klubie

„ Zdrowie i Trzeźwość”

Pan Waldemar Wieczorek- Kierownik Klubu „Z.iT.”

Odpowiedział, że na chwilę obecną Świetlica Środowiskowa posiada zabezpieczone zasoby

kadrowe, po czym wypowiedź obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty...RM

Słowa  podziękowania  skierował  pod  adresem  Pana  Wieczorka,  za  trud  włożony

w działalność  Klubu.  Następnie  zwrócił  się  z  prośbą  o  przekazanie  informacji  na  temat

prowadzonej terapii uzależnień od narkotyków.

Pan Waldemar Wieczorek- Kierownik Klubu „Z.iT.”

Odpowiedział,  że  specjalista  terapii  uzależnień  od  narkotyków  w  omawianym  okresie

pracowała z 42 osobami uzależnionymi od substancji psychoaktywnych. 

Pan Tomasz Cebeliński – Członek Komisji

Zwrócił uwagę, że w dyskontach Biedronka i Lidl nie są zabezpieczone ścieżki dostępu do

alkoholi  i  znajdują  się  w pobliżu  innych  artykułów tj.  brak  preselekcji  artykułów.  Swoją

wypowiedź obudował szerokim kontekstem merytorycznym, po czym zwrócił się z prośbą

o zbadanie tego tematu od strony prawnej. 

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem, czy nastąpił wzrost spożycia napojów alkoholowych w grupie osób

nieletnich?

Pan Waldemar Wieczorek- Kierownik Klubu „Z.iT.”

Odpowiedział, że ogólnie nastąpił wzrost wśród osób dorosłych i małoletnich, po czym temat

obudował szerokim kontekstem merytorycznym.   

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM

Zapytał się o mechanizmy profilaktyki i terapii w leczeniu uzależnień.

Pan Waldemar Wieczorek- Kierownik Klubu „Z.iT.”

Udzielił odpowiedzi omawiając powyższe mechanizmy:

- w ramach klubu działa Punkt konsultacyjny w dziedzinie uzależnień i przemocy w rodzinie.



W ramach Punktu działa kilka oddzielnych programów profilaktyki i leczenia uzależnień. To

punkt leczenia uzależnienia od alkoholu i współuzależnienia, punkt terapii uzależnienia od

narkotyków i środków psychoaktywnych.

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

Zwrócił się z zapytaniem, czy zdiagnozowane są przypadki zażywania dopalaczy?

Pan Waldemar Wieczorek- Kierownik Klubu „Z.iT.”

Odpowiedział, że zostały zdiagnozowane cztery przypadki.

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

Głos oddał kolejnemu sprawozdawcy pani Barbarze Kochanowskiej Pełnomocnik Burmistrza

ds Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Pani Barbara Kochanowska- Pełnomocnik Burmistrza ds RPA

Pokrótce  omówiła  temat  dot.  realizacji  zadań  wynikających  z  Miejskiego  Programu

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii

2016 rok.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Zwróciła  się  z  zapytaniem  o  wolne  punkty  alkoholowe  na  terenie  miasta,  a  także

podziękowała Pani Pełnomocnik za dobrą pracę MkdsRPA. 

Pani Barbara Kochanowska- Pełnomocnik Burmistrza ds RPA

Odpowiedziała, że wolne są 2 punkty.

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca RM

Podkreśliła  wielokierunkowość  pracy  i  profesjonalizm  wyłaniający  się  z  przedłożonej

Informacji.  Stwierdziła,  że  inną  dość  problematyczną  kwestią  jest  cyberprzemoc,

nawiązała  do tego nurtu i pokrótce go omówiła.

Pan Wojciech Formejster - Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty…RM

Odpowiedział,  że  grajewska policja nie posiada takiej  wiedzy.  Temat obudował szerokim

kontekstem merytorycznym. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem, na jakiej podstawie przyjmuje się wzrost osób nadużywających

alkohol?

Pani Barbara Kochanowska- Pełnomocnik Burmistrza ds RPA

Odpowiedziała, że na podstawie wniosków o leczenie odwykowe od alkoholu. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Polecił Pani Pełnomocnik podjęcie zdecydowanych działań i większą skuteczność w sprawie



Pana (…), który nadużywa alkoholu i swoim zachowaniem stwarza realne zagrożenie dla

bezpieczeństwa  pracowników  urzędu,  podległych  instytucji  oraz  samych  mieszkańców.

Dodał,  że  ta  osoba  kilkakrotnie  dopuszczała  się  zakłócania  rożnych  uroczystości  w tym

religijnych.  Stwierdził,  że  w tego typu sprawach oczekuje  kompetentnych  i  skutecznych

działań,  gdyż taka jest rola Pełnomocnika. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

przyjęcia  Informacji  na  temat  realizacji  zadań  wynikających  z  przyjętego  Miejskiego

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania

Narkomanii (informacja z działalności Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”). 

Komisje przyjęły Informację na temat realizacji zadań wynikających

z przyjętego Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii (informacja z działalności

Grajewskiego Klubu „Zdrowie i Trzeźwość”)

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, podziękował sprawozdawcom za złożone informacje, po czym

przeszedł do omówienia kolejnego tematu. 

ad 4 /Informacja na temat przygotowania miasta do akcji zimowej/

/ Informacja  PUK Sp. z o.o. stanowi Zał. Nr 6 do prot./

/ Informacja  UM stanowi Zał. Nr 7 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Planowania …..Rady Miasta

-  referują: pan  Mirosław  Mielczarek  Prezes  Zarządu  PUK  Sp.  z  o.o.  oraz  pan  Bogdan

Wojsławowicz Naczelnik WGK UM

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Powitał sprawozdawców, po czym otworzył dyskusję.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem, czy w planach  jest odśnieżanie nowo powstałych chodników na

os. Wiktorowo na wysokości budynku nr 77?

Następnie zarzucił Wykonawcy zadania tj. Spółce PUK zbyt rzadkie wykonywanie zabiegów

pielęgnacyjnych polegających na koszeniu trawy, oraz zbyt długie zaleganie skoszonej trawy



np. na terenie Parku Solidarność. 

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes Sp. PUK

Odpowiedział, że:

- realizacja zadań wykonywanych przez Spółkę w tym odśnieżanie  odbywa się zgodnie

z podpisaną umową,

- zbyt późne uprzątnięcie siana to wina rolnika z Szyman który spóźnił się z jej odbiorem,

-  zwiększenie  cykliczności  koszenia  trawy  to  konieczność  wyasygnowania  dodatkowych

środków finansowych z budżetu miasta a także zwiększenia zatrudnienia.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Ad vocem odpowiedział, że ta odpowiedź go nie satysfakcjonuje, ponieważ jego oczekiwania

to lepsza dbałości o zieleń. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem, czy PUK przygotowany jest do akcji zimowej?

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes Sp. PUK

Zapewnił, że tak.

Pan Marcin Stuchła- Członek Komisji

Zwrócił  się  z  zapytaniem  o  częstotliwość  wymiany  wkładów  w  pojemnikach  na  psie

odchody?

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes Sp. PUK

Odpowiedział,  że wymiana wkładów odbywa się trzy razy w tygodniu,  ale niestety dość

szybko one znikają.

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

przyjęcia Informacji na temat przygotowania miasta do akcji zimowej.

Komisje przyjęły Informację na temat przygotowania miasta do akcji zimowej.

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, podziękował sprawozdawcom za złożone informacje, po czym

przeszedł do omówienia kolejnego tematu. 

ad 5  .   Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi

dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 8 do prot./



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referują: pani Elżbieta Kozłowska naczelnik WNP UM

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

zabrać głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami

mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat –be z poprawek

( głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego tematu.

b)  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  dotyczących  budżetu

obywatelskiego na 2017 rok

/ Projekt uchwały I wersja stanowi Zał. Nr 9 do prot./

/ Projekt uchwały II wersja stanowi Zał. Nr 10 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referują: pan Dariusz Latarowski Burmistrza, pan Maciej Paweł Bednarko Z-ca Burmistrza

oraz pani Emila Piwko p.o. Naczelnika WO UM. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

zabrać głos ?

Pan Maciej Bednarko- Z-ca Burmistrza 

Wprowadził  w temat,  omówił  przesłanki  dla  których ten temat wraca oraz uzasadnienie

merytoryczne dla  obu wersji w/w projektu uchwały. Zmiana projektu uchwały to realizacja

zaleceń organu nadzoru.

Pan     Dariusz     Latarowski  -   Burmistrz    

Zwrócił się do pani Naczelnik Piwko  o wskazanie i omówienie czym różnią się oba projekty

uchwał ?



Pani Emila Piwko- p.o .Naczelnika WO UM

Omówiła różnice pomiędzy obiema wersjami projektów uchwał. Temat obudowała szerokim

kontekstem merytorycznym. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania w/w projektu uchwały w I-wszej wersji.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  przeprowadzenia

konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017 rok-bez

poprawek. Komisje pozytywnie zaopiniowały i wskazały do dalszego

procedowania I wersję projektu uchwały.

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego punktu.

c)    przyjęcia  rocznego  Programu  współpracy  miasta  Grajewo  z  organizacjami

pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok;

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 11 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referują: pan Dariusz Latarowski Burmistrz

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

zabrać głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały.   

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego

Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na 2017 rok-bez poprawek

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego punktu.

d)  przedłużenia  czasu  obowiązywania  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia



w wodę i  zbiorowego odprowadzenia  ścieków na  terenie  miasta  Grajewo na

okres od 1.01.2017 r. do 31.03.2017 r.;

/ Projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem i wnioskiem stanowi Zał. Nr 12 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

-  wnioskodawca tematu:  pan  Dariusz Latarowski   Burmistrz  oraz pan Grzegorz  Purwin

Dyrektor ZWiK

- referują: pan Grzegorz Purwin Dyrektor ZwiK oraz pan Bogdan Wojsławowicz Naczelnik

WGK UM.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w

tym punkcie zabrać głos? 

Pan Grzegorz Purwin- Dyrektor ZWiK 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały. Wyjaśnił również powód tak

krótkiego, tj. 3-miesięcznego okresu  obowiązywania  powyższy taryf:

-  Rząd  przygotował  projekt  Prawa  wodnego,  który  –  zgodnie  z  prognozami  −  zacznie

obowiązywać od 2017 r.  Celem nowej  ustawy jest  uporządkowanie systemu zarządzania

gospodarką  wodną  implementującego  dyrektywy  unijne,  jak  również  wprowadzającego

zmiany dla wielu przedsiębiorców.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Tytułem uzupełnienia poinformował, co oznaczą te zmiany po wejściu w życie ustawy Prawo

wodne.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  zarządził  głosowanie  w  sprawie  pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu

obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego

odprowadzenia ścieków na terenie miasta Grajewo na okres od 1.01.2017 r. do

31.03.2017 r.-bez poprawek

( głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego punktu.

e)  upoważnienia  do złożenia  wniosku o  dofinansowanie  projektu z  Programu



Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  oraz  przyjęcia  do  realizacji

przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa  i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków

wraz z rozbudową kanalizacji sanitarnej w Grajewie”; 

/ Projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu: pan Dariusz Latarowski Burmistrz Miasta

- referują:  pan Bogdan Wojsławowicz Naczelnik WGK UM.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

zabrać głos? 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Tytułem uzupełnienia poinformował o przesłankach złożenia w/w projektu uchwały. Dodał,

że  opracowane  dokumenty  pozwolą  na  ubieganie  się  o  dotację  na  rozbudowę

i  przebudowę  miejskiej  oczyszczalni  ścieków  oraz  budowę  brakujących  odcinków  sieci

kanalizacji  sanitarnej.  Przedmiotowa  uchwała  będzie  stanowiła  jeden  z  załączników  do

wniosku  o  przedmiotową  dotację.  Temat  dot.  realizacji  w/w  przedsięwzięcia  obudował

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Poinformował również, że do GDDKiA zostały wysłane wnioski w sprawie pilnego remontu

ul. Ekologicznej i Kopernika. 

Będąc przy głosie poinformował również, że w dniu jutrzejszym planuje wyjazd do Agencji

Restrukturyzacji  i  Modernizacji  w  Warszawie  w  sprawie  dworca  PKP.  Temat  obudował

szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  dlaczego  tak  długo  ciągną  się  sprawy  związane  z  remontem

przejazdu kolejowo-drogowego w ciągu ulicy Piłsudskiego w Grajewie  i budową półronda

ulic: Szkolnej, Konopskiej i Kolejowej. Zapytał również, czy ul. Kopernika objęta jest zjazdem

w ul. Braci Świackich. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział:

-   zjazd  z  ul.  Kopernika  -  złożony  wniosek  obejmuje  kompleksowe  rozwiązanie



komunikacyjne, 

-modernizacja  przejazdu  kolejowo-drogowego  i  budowa  półronda-  jest  to  wyłącznie

kompetencja PKP oraz GDDKiA. 

Pani Wioleta Grabowska- Członek Komisji

Zwróciła się z zapytaniem kiedy rozpocznie się proces związany z budową galerii handlowej

na ul. Dwornej?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że trwają prace przygotowawcze.

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

upoważnienia do złożenia wniosku o dofinansowanie projektu z Programu

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz przyjęcia do realizacji

przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa i przebudowa miejskiej oczyszczalni ścieków

wraz z rozbudową kanalizacji sanitarnej w Grajewie”-bez poprawek

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego punktu.

f)”ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego;

/ Projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr 14 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referują:  pan Bogdan Wojsławowicz Naczelnik WGK UM.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

zabrać głos?  

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały.     

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego -bez poprawek

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.  )

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu.

g)określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;



/ Projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr 15 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  pan Dariusz Latarowski Burmistrz

- referują:   pan Dariusz Latarowski Burmistrz, pani Edwarda Wiśniewska Skarbnik 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

zabrać głos?  W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały.

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości-bez poprawek

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego punktu.

   h) określenia wzoru deklaracji i informacji podatkowych; 

/ Projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 16 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

-  wnioskodawca  tematu: pan  Dariusz  Latarowski  Burmistrz,   pani  Edwarda  Wiśniewska

Skarbnik

- referują:  pan Dariusz Latarowski Skarbnik,  pani Edwarda Wiśniewska Skarbnik

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

zabrać głos?  W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wzoru

deklaracji i informacji podatkowych -bez poprawek

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego punktu.

   i)       zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 –

2026;



/ Projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr 17 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

-  wnioskodawca  tematu: pan  Dariusz  Latarowski  Burmistrz,   pani  Edwarda  Wiśniewska

Skarbnik

- referują:  pan Dariusz Latarowski Burmistrz, pani Edwarda Wiśniewska Skarbnik

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w

tym  punkcie  zabrać  głos?    W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  zarządził  głosowanie

w sprawie pozytywnego zaopiniowania w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2026-bez

poprawek

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu.

   j)       zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok;

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 18 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

-  wnioskodawca  tematu: pan  Dariusz  Latarowski  Burmistrz,   pani  Edwarda  Wiśniewska

Skarbnik

- referują:  pan Dariusz Latarowski Burmistrz,  pani Edwarda Wiśniewska Skarbnik

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w

tym punkcie zabrać głos?  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu.

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok-bez poprawek

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)



Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego punktu.

k)   przyjęcia  stanowiska  dot.  budowy  drogi  ekspresowej  S-16  Ełk-Grajewo-
Mońki-Knyszyn,   

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 19 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referują:   pan Dariusz Latarowski Burmistrz, Pan Bogdan Wojsławowicz naczelnik WGK

UM

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

zabrać głos?  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały. Temat obudował szerokim

kontekstem merytorycznym.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu.

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie
przyjęcia stanowiska dot. Budowy drogi ekspresowej S-16 Ełk-Grajewo-Mońki-

Knyszyn- bez poprawek

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zamknął realizację tematu, po czym przeszedł do omówienia kolejnego punktu.

ad 6/-    Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady

Miasta./

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący O  brad

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, który

wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu  zarządził

głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 21/16 z dnia 26

października 2016 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez



uwag do treści.

( głosowanie: 15 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

ad 7/- Wolne wnioski i informacje./

Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Zasugerowała zamieszczenie w Gazecie Grajewskiej informacji dot. wysokości stawek opłat

za zajęcie pasa drogowego.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

W nawiązaniu do powyższej wypowiedzi zasugerował, że radni powinni współuczestniczyć

w redagowaniu tej Gazety chociażby poprzez zgłaszanie tematów.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  dlaczego  ogrodzenie  na  wysokości  ZSM  nr  1  jest  niższe  od

pierwotnego?

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM

Odpowiedział, że docelowo będzie odtworzone do pierwotnej wersji.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Przejazd kolejowy – z czterech planowanych do wymiany słupów elektrycznych wymieniono

tylko dwa.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że docelowo będą wymienione. Będąc przy głosie pokrótce omówił realizację

zadań inwestycyjnych na terenie miasta. 

Pan Wiesław Dembiński- Członek Komisji

Zwrócił się z wnioskiem o załatanie dziur na ul. Ogrodowa na wysokości ul. Nowickiego. 

Pan Daniel Purwin- Członek Komisji

Przypomniał o wniosku zgłoszonym na poprzedniej sesji dot. postawienia ogrodzenia obok

placu zabaw na os. Południe ( wioska indiańska).

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział,  że  zgłoszone  wnioski  zostaną  przeanalizowane  pod  kątem możliwości  ich

realizacji.

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji 

Poinformował,  że  służby  ratownicze  mają  poważny  problem z  dotarciem  z  pomocą  do



mieszkaniowców bloku 4-5 na os. Południe w związku z ustawionym ogrodzeniem. 

Pan Tomasz Paszkowski- Członek Komisji

Zawnioskował o wyrównanie terenu przy Sanepidzie.

Pan Edward Boć- Członek Komisji

Zwrócił  się  z  zapytaniem  o  termin  odebrania  robót  związanych  z  termomodernizacją

budynków nr 8-10 na ul. Kopernika.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że odbiór zadania do końca tego roku.

Pan Marcin Stuchła- Członek Komisji

Zapytał się o zamierzenia inwestycyjne na rogu ul. Dolnej.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że właścicielem terenu jest p. Łaguna, który wystąpił o wydanie zezwolenia

na budowę hotelu.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknął realizację tego punktu. 

ad 9/-   Zamknięcie Obrad./ 

Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad

W  związku  z  wyczerpaniem  wszystkich  tematów  objętych  porządkiem  posiedzenia

podziękował za udział, zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                   Przewodniczący Obrad

                                                              / Przewodniczący Komisji Gospodarki ... ....RM/

  

                                                                                  Andrzej Niewiarowski

Protokołowała. Poniatowska                                                                                       

( - Biuro Rady Miasta)                                          

  

                                                                               

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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